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Készült: Mezőtúr Város Képviselő-testülete 2023. január 26-ai rendes nyilvános ülésén.  

 

Az ülés helye: Városháza Andrea-terem Galéria (5400 Mezőtúr, Kossuth Lajos tér 1. I. emelet 8.)   

 

Jelen vannak: Szűcs Dániel polgármester, Patkós Éva alpolgármester, Batta Attila Viktor 

képviselő, Harmat Mihályné képviselő, Kovács Attila képviselő, Kovács Mihály képviselő, Kötél 

János képviselő, Patkós Lajos képviselő, Rózsa Endre Bertalan képviselő, dr. Siposné Varga Ildikó 

képviselő 

 

dr. Enyedi Mihály jegyző, dr. Balla Vilmos aljegyző, Békefi-Mucsi Lídia vagyongazdálkodó, 

Boross Boglárka gazdálkodási és adóügyi osztályvezető, Biriszló Beáta hatósági osztályvezető, 

Vasas István városüzemeltetési és városfejlesztési osztályvezető, Szabó Péter városüzemeltetési és 

városfejlesztési osztályvezető helyettes, Bíró László közterület-felügyeleti osztályvezető, Rácz 

Péter Béla Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei Kormányhivatal Mezőtúri Járási Hivatalának 

hivatalvezetője, Pappné Hodos Ágnes jegyzőkönyvvezető 

 

Szűcs Dániel: Rendes nyilvános ülésünkön köszöntöm a megjelent önkormányzati képviselőket, a 

napirendi pontokhoz meghívottakat, Rácz Péter Béla járási hivatalvezetőt. A jelenléti ív alapján 

megállapítom, hogy 11 fő önkormányzati képviselőből jelen van 10 fő, az ülés határozatképes. 

Bejelentéssel van távol Kovács Péter József. Az ülésről hangfelvétel és jegyzőkönyv készül. 

Jegyzőkönyv hitelesítőknek Patkós Lajos és Kovács Mihály képviselőket kérem fel. 

 

Javasolom, hogy a képviselő-testület a 2023. január 19-én kiküldött meghívóban szereplő napirendi 

pontokat tárgyalja meg, azzal a módosítással, hogy a pontok közül az eredetileg 3. számmal jelzett, 

Az INVICTUS Úszó és Vízilabda SC Kft. által megvalósítani kívánt beruházáshoz szükséges 

földhasználati megállapodásról szóló előterjesztést vegyük ki, melyről a bizottsági üléseken 

egyeztettünk.   

 

A módosítással együtt szavazásra bocsájtom a napirendet, kérem szavazzunk.  

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

1/2023.(I.26.) képviselő-testületi h a t á r o z a t a 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete 2023. január 26-ai rendes nyilvános ülése napirendjének 

jóváhagyásáról 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete - Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) bekezdés b) pontja 

alapján - Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 48. § (1) 

bekezdése alapján – elfogadja a 2023. január 26-ai rendes nyilvános ülés napirendjét. 

 

Napirend nyilvános ülés keretében: 

 

1. Az önkormányzati tulajdonú lakások bérletéről, valamint elidegenítésükről szóló 

20/2011.(XI.15.) önkormányzati rendelet módosításáról 

Előadó: Szűcs Dániel polgármester   
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2. A települési támogatásról szóló 21/2020. (VIII.27.) számú önkormányzati rendelete 

módosításáról 

Előadó: Szűcs Dániel polgármester   

 

3. A kompok, révek fenntartásának, felújításának támogatása pályázati cél megvalósításához 

önerő biztosításáról 

Előadó: Szűcs Dániel polgármester   

 

4. Mezőtúr Város Polgármesterének 2023. évi cafeteria-juttatásáról 

Előadó: Szűcs Dániel polgármester   

 

5. A TOP_PLUSZ-3.1.2-21-JN1-2022-00005 azonosítószámú, „Újvárosi akcióterület 

integrálása Mezőtúron” című projekt Támogatási Szerződésének aláírására 

Előadó: Szűcs Dániel polgármester   
 

6. A TOP_PLUSZ-3.3.2-21-JN1-2022-00013 azonosító számú, „Család- és gyermekjóléti 

központ, valamint szolgálat fejlesztése Mezőtúron” című projekt Támogatási Szerződésének 

aláírására 

Előadó: Szűcs Dániel polgármester   

 

7. A TOP_PLUSZ-1.1.1-21-JN1-2022-00016 azonosító számú, „Központi főzőkonyha 

kialakítása Mezőtúron” című projekt Támogatási Szerződésének aláírására 

Előadó: Szűcs Dániel polgármester   

 

8. A TOP_PLUSZ-1.2.3-21-JN1-2022-00050 azonosító számú, „Belterületi útfejlesztés 

Mezőtúron” című projekt Támogatási Szerződésének aláírására 

Előadó: Szűcs Dániel polgármester   

 

9. Mezőtúr település iskolái felvételi körzeteinek elfogadásáról 

Előadó: Szűcs Dániel polgármester    

 
10. A 2023. évi járási START Munkaprogrammal kapcsolatos döntés meghozatalára 

Előadó: Szűcs Dániel polgármester   

 

11. A lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és az átruházott 

hatáskörben hozott döntésekről 

Előadó: Szűcs Dániel polgármester   

 

12. Tájékoztató a 2022. november 15. – 2023. január 11. közötti időszak fontosabb 

intézkedéseiről, eseményeiről  

Előadó: Szűcs Dániel polgármester   

 

13. Bejelentések 
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1. napirendi pont 

 

Az önkormányzati tulajdonú lakások bérletéről, valamint elidegenítésükről szóló 20/2011. 

(XI.15.) számú önkormányzati rendelete módosításáról 

 

Szűcs Dániel: Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 5 igen és 3 nem szavazattal az alábbi 

módosításokkal javasolja elfogadásra a rendelet tervezetet:  

A módosító rendelet 1.§ (1) bekezdésében: 

összkomfortos lakás                               450/Ft/m2/hó helyett 700/Ft/m2/hó    

komfortos lakás(konvektoros fűtés)      280/Ft/m2/hó helyett 600/Ft/m2/hó    

komfortos lakás(szilárd tüzelésű fűtés) 230/Ft/m2/hó helyett 300/Ft/m2/hó   

félkomfortos lakás                                 170Ft/m2/hó elfogadja   

komfortnélküli lakás                              120Ft/m2/hó elfogadja  

szükséglakás                                            60Ft/m2/hó elfogadja 

 

A bizottság 8 igen szavazattal az alábbi módosításokkal javasolja elfogadásra a rendelet tervezetet a 

Képviselő-testület részére: 

A módosító rendelet 1.§ (3) bekezdésében: 

összkomfortos lakás             700/Ft/m2/hó helyett 1000/Ft/m2/hó  

komfortos lakás                    550/Ft/m2/hó helyett 1000/Ft/m2/hó   

félkomfortos lakás                300/Ft/m2/hó helyett  600/Ft/m2/hó 

 

Továbbá a bizottság kéri, vizsgálják meg annak lehetőségét, hogy a bérleti díjakból befolyt összeget 

kizárólag az önkormányzati lakások felújítására és karbantartására lehessen fordítani. 

 

Az Ügyrendi Bizottság ülésén én is részt vettem, az általam megfogalmazott módosító javaslatot 

bocsájtotta szavazásra Batta Attila Viktor elnök úr. Az előterjesztés arról szól, hogy az 

önkormányzati rendeletünket módosítani javasolja az Intézményellátó és Ingatlankezelő Kft., amely 

a szociális, valamint a foglalkoztatási jogviszonyra tekintettel kiadott bérlakásokhoz kapcsolódik. 

Két alapvető bérleti díjról beszélünk. Az egyik szociális alapon, a másik foglalkoztatási jogviszony 

után kiadott lakás. Hangsúlyoznám, hogy a kettő jelentősen különbözik. Az önkormányzat 

tulajdonában összkomfortos lakás 19 db van, melyekben szociális alapon 16 fő, foglalkoztatási 

jogviszony miatt 3 fő lakik. Komfortos 88 db van, 79 lakásban szociális alapon laknak, 9 lakásban 

foglalkoztatási jogviszony miatt. Félkomfortos 2 db, komfort nélküli 7 db lakás van. A szociális 

lakásokban rendkívül rászoruló családok, vagy egyedülálló személyek laknak, igen kevés 

bevétellel. Teljes mértékben igaza van az Intézményellátó Kft-nek, a bizottságoknak is, hogy 

ezeken a díjakon emelni szükséges. Jelenleg több mint 100 jelentkező szeretne önkormányzati 

lakást kapni, eltérő életmódokkal. Az Egészségügyi és Szociális Bizottság rendkívül komoly 

százalékos emelést javasolt. Véleményem szerint két lépcsőben történjék az emelés. Az Ügyrendi 

Bizottságnak egy köztes árat fogalmaztam meg, ezt el is fogadták. Ismertetném: 

szociális lakások esetében: 

összkomfortos lakás                              450 /Ft/m2/hó helyett 600/Ft/m2/hó    

komfortoslakás(konvektoros fűtés)       280/Ft/m2/hó helyett 450/Ft/m2/hó    

komfortos lakás(szilárd tüzelésű fűtés) 230/Ft/m2/hó helyett 300/Ft/m2/hó   

félkomfortos lakás                                 170Ft/m2/hó, maradna   

komfortnélküli lakás                              120Ft/m2/hó, maradna 

szükséglakás                                            60Ft/m2/hó, maradna 

 

foglalkoztatási jogviszonyra tekintettel: 
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összkomfortos lakás   700/Ft/m2/hó helyett 900/Ft/m2/hó  

komfortos lakás          550/Ft/m2/hó helyett 800/Ft/m2/hó   

félkomfortos lakás      300/Ft/m2/hó helyett 600/Ft/m2/hó. 

 

Ezt az áremelést javaslom, mert több család jelen körülmények között nehezen tudja kigazdálkodni 

a magasabb bérleti díjat. Ezekben a lakásokban élők rendszeresen folyamodnak segélyért is. Ha 

még jobban megemeljük a bérleteket, akkor a segélyből fogjuk ezeket az összegeket kiegészíteni. 

Igazságosabbnak tartom a két lépcsőben történő áremelést. A képviselő-testületnek javaslom, az 

Ügyrendi Bizottság javaslatát fogadja el 2023. évre, 2024-re pedig a második emelést.  

 

Kovács Mihály: Az Egészségügyi és Szociális Bizottság magasabb összegű emelést javasolt. Sokan 

nem jutnak be 2-3 gyermekkel tartós, megbízható helyre, mert a főbérlők felmondják a bérleteket. 

A hirdetésekből kitűnik, hogy 10-ből 9-en albérletet keresnek. Azoknak a rászorulóknak a helyzetét 

is végig kell gondolni, akik nem jutnak megfelelő áron albérlethez, nem kapják meg az 5+5 év 

lakhatási időt. Minden helyzetet meg kell vizsgálni. A többség döntését elfogadom.  

 

Szűcs Dániel: A mi lakásaink jelenleg nem piaci alapon működnek. Kérdés, hogy hány évre adjuk 

oda maximum az önkormányzati lakásokat. A már kiadott lakások esetében javaslom megvizsgálni 

a lakhatási időt. Az Egészségügyi Bizottságnak mozgásteret kellene adni abban a tekintetben, hogy 

a rászorulók bevételeit is figyelembe vehessék.  

 

Rózsa Endre Bertalan: Hangsúlyoznám, hogy rendkívül körültekintően vizsgálták meg a 

bizottságok ezt a témát. A Szociális és Egészségügyi Bizottságnak nagy rálátása van a különböző 

tényezőkre. Ha több bérleti díjat tudunk elkérni, minőségibb javításokat tudunk elvégezni. 

Dicséretes törekvés, hogy olyanoknak próbálnak segíteni, akik nem kerültek be eddig ebbe a körbe. 

A két lépcsős emelést javaslom én is, az áremelkedések és az infláció miatt. A családoknak így 

figyelmeztetést is adunk, hogy jön egy következő áremelés, így fel tudnak készülni. A Szociális 

Bizottság igen részletesen foglalkozik ezzel a témával, ezt nagyon jónak tartom. Az önkormányzati 

lakásokban élők közül sokan vigyáznak a környezetükre, de sajnos vannak, akik nem. Ezekre is 

nagyon oda kell figyelni. Adjuk meg az Egészségügyi és Szociális Bizottságnak azt a jogot, hogy 

ezzel még jobban tudjanak sáfárkodni. A Pénzügyi Bizottság is több dolgot kezdeményezett, amely 

pozitívan köszönt vissza. Reméljük ez a két lépcsős emelés mindenkinek figyelmeztetés lesz. 

Ösztökélni kell a lakókat a takarékoskodásra. Akik nem megfelelően állnak a dolgokhoz, azoktól 

meg kell vonni a lehetőségeket. 

  

Batta Attila Viktor: Igaza van az Egészségügyi és Szociális Bizottságnak, de a mértékkel nem értek 

egyet. A két lépcsős emelést javaslom én is, így ez jelzés értékű. A kétszer 5 évet és a 

méltányosságot kell nagyon átgondolni. Akik tönkretették a lakásokat, azokat ki is tettük. A 

főiskolán biztosítani kell egy olyan szociális hálózatot, ahol azokat az embereket, akik nem tudják 

fizetni az albérletet, el tudjuk helyezni.  

 

Kovács Attila: A két lépcsős emeléssel értek egyet én is. Azt kérném, hogy az előterjesztésbe 

tegyük bele azt a kritériumot, mely szerint a befolyó bérleti díjakat mire használhatja fel az 

Intézményellátó Kft. Az ingatlanok felújítására fordítsuk ezeket az összegeket. Egy 5 éves távlatban 

jól látható fejlődést érzékelhetünk majd ezeknél az ingatlanoknál, amennyiben a bérleti díjak nagy 

része visszakerül a felújítási alapba.  

 

Szűcs Dániel: Amikor az Egészségügyi és Szociális Bizottság javaslatát olvastam, akkor azt 

jogosnak tartottam. Megkérem osztályvezető asszonyt nézze meg, az Intézményellátó Kft. által 

beadott anyagban a lakásnál mennyit tesz ki a bérköltség és a dologi kiadás. Ha az egész bevételt a 

lakásokra költjük, akkor máshonnan kell odatenni azokat a költségeket. Egyetértek a javaslattal, 
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csak nézzük meg mennyi lehet az a plusz költség. Javasolnám, hogy az Egészségügyi és Szociális 

Bizottság következő ülésére menjen vissza már ez az öt éves periódus, nézzük meg az egy főre jutót 

is, akkor térjünk már vissza esetleg a teljes ráfordításra, a tisztánlátás miatt.  

 

Patkós Lajos: Az Egészségügyi és Szociális Bizottság eléggé szociálisan érzéketlen pont ezen a 

téren. Egy brutális emelést javasolt. Ezt nem tudom elfogadni. Nem hiszem, hogy az ő sorsuk ez 

által megoldódna. A mi lakásaink szociális jellegű bérlakások. Az elsődleges feladat azoknak a 

családoknak a lakhatását biztosítani, akik önhibájukon kívül, nem tudják megoldani a 

problémájukat. A Polgármester úr által javasolt emelés is bőven az infláció felett van. Ha az 

inflációt nézzük, tényleg beszélnünk kell az emelésről, mert a piac nagyon megugrott, és azt 

valamilyen szinten követnünk kell. A költségek is megemelkedtek a lakások fenntartásával 

kapcsolatban. Azzal egyetértek, hogy a bérleti díjból befolyt összeget lakásfelújításra használjuk fel, 

ezt határozati javaslatban is fogalmazzuk meg. Az emelés drasztikusságával nem értek egyet, 

elutasítom.  

 

Rózsa Endre Bertalan: Egyetértek azzal, hogy forgassuk vissza tisztes arányban a bérleti díjat. Nem 

tartom lehetetlennek, hogy ami többletbevétel van, azt 100 %-osan a felújításra fordítsuk. 

Megfelelőnek tartom ennek az irányulását határozatba foglalni. Helyes, hogy segítünk a 

rászorultaknak, de az nem, hogy más dologban mások vállalják a nagyobb arányú elkötelezettséget. 

A mérsékeltebb emelést javaslom én is.  

 

Boross Boglárka: Beérkezett a 2023. évi költségvetés elkészítéséhez az Intézményellátó Kft. 

anyaga. A lakás- és helységgazdálkodás ágazaton a tervezett dologi kiadás 9.811.000 Ft, a bérek 

9.384.000 Ft, a járulék 1.220.000 Ft, értékcsökkenés 729.400 Ft. Összességében 21.144.400 Ft a 

kiadás, ezzel szemben a bevétel 28.944.000 Ft. A különbözet 7.800.000 Ft. Azért nem tudja 

visszaforgatni az egész bevételt a lakások fenntartására, mert az önkormányzat nem tud annyi 

finanszírozást adni, mint amennyi ebben a tervben szerepel. Kénytelen a bevételeiből 

átcsoportosítania más feladatokra, mert a jelenlegi bérminimum és a rezsiköltségek emelkedése 

miatt nem vagyunk abban a helyzetben, hogy az itt szereplő összes kompenzációs összeget átadjuk 

a számára.  

 

Szűcs Dániel: A 21 milliós ráfordítás áll szemben a 28 milliós bevétellel. Javaslom, ne fogalmazzuk 

meg a rendeletben a bérleti díjból befolyt összeg felhasználását. A költségvetés megtárgyalása után 

térjünk vissza erre.  

 

Kovács Mihály: Egyetértek én is a befolyt összeg visszaforgatásával. Az Egészségügyi és Szociális 

Bizottság ülésén az Intézményellátó Kft. ügyvezetője elmondta, hogy évente abból az összegből, 

ami marad a bérleti díjakból, egy, maximum kettő lakás teljes felújítása jöhet szóba. Részleges, 

kisebb karbantartásokból több lehetséges. Megkérdezném Patkós Lajostól, hogy az elmúlt 13 évben 

hány új lakást épített az akkori önkormányzat? A testület milyen pályázatokkal próbálta megoldani 

a lakhatási gondokat? Hány lakás lett felújítva? Tudom, hogy 4-5 lakást meg kellett semmisíteni, 

mert nem sikerült lakható állapotba hozni. A kétezres években lévő állomány csökkent, újabb 

lakások az Erkel Ferenc úton épültek, melynek felújítására már szükség van, ez igen nagy kiadást 

jelent. Ha lesz lehetőség újabb bérlakások építésére mindenképpen meg kell ragadni. Az az igazi 

szociális érzékenység, ha minél több lakást tudunk biztosítani rászoruló családoknak. A bizottság is, 

és én is kellőképpen szociálisan érzékeny, ezért visszautasítom Patkós Lajos megjegyzését. 

Szerintem ez az emelés helyes lépés, még így is a piaci ár 50 %-a. Bármelyik döntést el tudom 

fogadni.  

 

Szűcs Dániel: Javaslom, a későbbiekben vizsgáljuk meg, hány lakást lehet felújítani a befolyt 

összegből. Kértem a kollégákat, figyeljék a pályázati lehetőségeket. Mindenképpen jó lenne új 
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lakásokat építeni. A HÓD 2000 által épített lakások közül kettő önkormányzati, melyek igen 

értékesek.  

 

Patkós Lajos: Nem tartom fenn az előző megjegyzésem, de egy ilyen mértékű emelést rázúdítani 

olyan rétegre, akik szociális hálóra szorulnak, nem méltányos.  

 

Szűcs Dániel: Van-e még kérdés, vélemény? Nincs. Kérdezném az Egészségügyi és Szociális 

Bizottság elnökét, Kovács Mihályt, egyetért-e azzal, hogy az Ügyrendi Bizottság javaslatát 

bocsássam szavazásra?  

 

Kovács Mihály: Igen.  

 

Szűcs Dániel: Az Ügyrendi Bizottság módosító javaslatát tenném fel szavazásra, mely szerint:  

 

szociális lakások esetében: 

A módosító rendelet 1.§ (1) bekezdésében: 
összkomfortos lakás                              450 /Ft/m2/hó helyett 600/Ft/m2/hó    

komfortoslakás(konvektoros fűtés)       280/Ft/m2/hó helyett 450/Ft/m2/hó    

komfortos lakás(szilárd tüzelésű fűtés) 230/Ft/m2/hó helyett 300/Ft/m2/hó   

félkomfortos lakás                                 170Ft/m2/hó, maradna   

komfortnélküli lakás                              120Ft/m2/hó, maradna 

szükséglakás                                            60Ft/m2/hó, maradna 

 

foglalkoztatási jogviszonyra tekintettel: 

A módosító rendelet 1.§ (3) bekezdésében: 
összkomfortos lakás   700/Ft/m2/hó helyett 900/Ft/m2/hó  

komfortos lakás          550/Ft/m2/hó helyett 800/Ft/m2/hó   

félkomfortos lakás      300/Ft/m2/hó helyett 600/Ft/m2/hó. 

 

Kérem, aki egyetért, kézfeltartással jelezze. A képviselő-testület 9 igen 1 nem szavazattal elfogadta 

az Ügyrendi Bizottság módosító javaslatát. 

Kérem, aki egyetért a módosított rendelet tervezettel jelezze. Megállapítom, hogy 10 igen egyhangú 

szavazattal a képviselő-testület elfogadta a módosított rendelet tervezetet.  

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal megalkotta Mezőtúr Város Önkormányzata 

Képviselő-testületének Az önkormányzati tulajdonú lakások bérletéről, valamint 

elidegenítésükről szóló 20/2011.(XI.15.) számú önkormányzati rendeletének módosításáról 

szóló 1/2023. (I.31.) számú önkormányzati rendeletét.  

 

 

2. napirendi pont 

 

A települési támogatásról szóló 21/2020. (VIII.27.) számú önkormányzati rendelete 

módosításáról 

 

Szűcs Dániel: Patkós Lajos elhagyta a termet, így a jelenlévő képviselők száma 9. Az Egészségügyi 

és Szociális Bizottság 8 igen szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet tervezetet a képviselő-

testület részére. A bizottság megkéri a Hatósági Osztályt, hogy készítsen egy kimutatást a 2022. évi 

települési támogatások kifizetéséről és megállapításáról a költségvetés megtárgyalásáig. Az 

Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet tervezetet a képviselő-testület 
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részére. 2023. január 01-i jogszabályi változások léptek életbe, ezért a települési támogatásnál 

rendelet módosítása szükséges. Patkós Lajos visszaérkezett, így a jelenlévők képviselők száma 10. 

  

Kovács Mihály: Azt kérném, hogy a rendelet tervezetben szereplő összegeket vizsgáljuk felül és 

amennyiben lehetséges emeljünk ezeken. A mostani helyzetben elfogadom ebben a formában a 

tervezetet.  

 

Szűcs Dániel: Egyetértek képviselő úrral. Kérdés, vélemény van-e? Nincs. Szavazásra bocsájtom, 

kérem szavazzunk.  

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal megalkotta Mezőtúr Város Önkormányzata 

Képviselő-testületének A települési támogatásról szóló 21/2020. (VIII.27.) számú 

önkormányzati rendeletének módosításáról szóló 2/2023. (I.31.) számú önkormányzati 

rendeletét.  
 

3. napirendi pont 

 

A kompok, révek fenntartásának, felújításának támogatása pályázati cél 

 megvalósításához önerő biztosításáról 

 

Szűcs Dániel: A Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 7 igen egyhangú 

szavazattal az előterjesztést elfogadásra javasolja a képviselő-testület részére. Pályázatot 

nyújtottunk be a komp felújítására. A támogatás mértéke nem elegendő a teljes beruházás 

költségének a lefedésére, ezért önerőt kell beterveznünk. Kérdés, vélemény van-e? Nincs. Kérem 

szavazzunk.  

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

Mezőtúr Város Önkormányzata 

2/2023.(I.26.) képviselő –testületi határozata 

 

A kompok, révek fenntartásának, felújításának támogatása pályázati cél 

 megvalósításához önerő biztosításáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 10. § (1) bekezdésére, valamint a 13.§ (1) bekezdés 17. pontjára - az alábbi 

határozatot hozza: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata a közlekedésért felelős miniszter LVF/19277-6/2022-ITM 

azonosító számú döntése alapján a támogatói okiratban rögzített fejlesztési feladatok teljes körű 

megvalósításához a 108/2022.(V.26) KT határozat szerint Mezőtúr Város Önkormányzata 

költségvetési rendeletében elkülönítetten kezelt forrás terhére 795. 186 Ft önerőt biztosít. 

 

Felelős:     Szűcs Dániel polgármester 

Határidő: 2023. január 30. 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Városüzemeltetési és Városfejlesztési Osztály 
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A képviselő-testület határozatáról értesül: 
 

1. Szűcs Dániel polgármester Helyben 

2. Patkós Éva alpolgármester Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal illetékes Osztályai, Helyben  

 

 

4. napirendi pont 

 

Mezőtúr Város Polgármesterének 2023. évi cafeteria-juttatásáról 

 

Szűcs Dániel: A Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 7 igen egyhangú 

szavazattal, az Ügyrendi Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal javasolja elfogadásra a határozati 

javaslatot a képviselő-testület részére. A napirendi pont ismertetését átadnám Jegyző úrnak, 

személyes érintettségem miatt. 

 

dr. Enyedi Mihály: A polgármester cafeteria juttatását jogszabály határozza meg. A köztisztviselők 

illetményalapjának, mely 38.650 Ft, a meghatározott szorzóval megállapított összege. A 

polgármester részére a cafeteria juttatás összegét a jogszabály szerinti minimum összegben került 

előterjesztésre, a képviselő-testületnek erről kötelező döntést hoznia, a jogszabályban rögzítetteket 

köteles elfogadnia. A cafeteria keretösszege 215.000 Ft. 

 

Szűcs Dániel: Az összeg annyi, mint bármely hivatali dolgozóé. Bejelentem ezzel kapcsolatban 

személyes érintettségemet. Van-e kérdés? Nincs. Szavazásra bocsájtom, aki egyet ért 

kézfelemeléssel jelezze.  

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

3/2023.(I.26.) képviselő-testületi határozata 

 

Mezőtúr Város Polgármesterének 2023. évi cafeteria-juttatásáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel a közszolgálati tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX. 

törvény 225/A. § (1), és 225/L. § (1) bekezdéseire, valamint a 151. §-ára – az alábbi határozatot 

hozza: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Mezőtúr Város Polgármesterét megillető 

cafeteria-juttatás 2023. évi keretösszegét 215.000 Ft-ban határozza meg. A cafeteria keret 

felhasználására vonatkozó eljárási rendet a Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal cafeteria 

szabályzata szerint kell alkalmazni. 

 

Felelős:     dr. Enyedi Mihály jegyző 

Határidő: azonnal, illetve folyamatos 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 
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1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. Patkós Éva alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

7.  

5. napirendi pont 

 

 TOP_PLUSZ-3.1.2-21-JN1-2022-00005 azonosítószámú, „Újvárosi akcióterület integrálása 

Mezőtúron” című projekt Támogatási Szerződésének aláírására 

 

Szűcs Dániel: Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 7 igen 1 nem szavazattal, a Pénzügyi, 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 8 igen egyhangú szavazattal, az Ügyrendi Bizottság 

3 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot a képviselő-testület 

részére. Arról kell dönteni, hogy az újvárosi akcióterületen megvalósítandó nyertes pályázat 

kapcsán - ,melynek támogatási összege 99.474.155 Ft -, a támogatási szerződést aláírjam-e. A 

bizottsági üléseken kérdésként merült fel, mire költi az önkormányzat, illetve azok a szervezetek, 

akik ebben részt vesznek, ezt az összeget. A legfőbb együttműködő szervünk a BKTT. Családsegítő 

és Gyermekjóléti Szolgálat, szakmai vezető Kádár Anikó. Egészség-, sport, családi napok, 

közösségfejlesztést célzó programok szerepelnek ebben a projektben. Több mentor és pedagógus 

lesz alkalmazva. Főként újvárosi, hátrányos helyzetű gyerekek mindennapjaival foglalkoznak majd, 

hasznos projektnek tartom. A bizottsági ülésen megfogalmazódott, hogy nem igazán látszódott az 

elmúlt hasonló TOP-os projektnek a konkrét megvalósulása, programjai az elmúlt években. Ezért 

kérem, jobban reklámozzuk a lehetőségeket. Hívni fogjuk a képviselőket is, valamint a 

megvalósított programokról beszámoló készül. Fontos terület a bűnmegelőzés, itt a közbiztonság 

javítását elősegítő programok találhatók.  

 

Patkós Lajos: Igen komoly összegről van itt szó, mely másra nem fordítható. Bízom benne, hogy 

hasznos lesz ez a projekt. Úgy gondolom az újvároson elindult már egy olyan folyamat, ami pozitív 

irányba viszi az életüket a lakosoknak. Sok út, járda, kerékpárút épült, ez előrébb viszi az itt élők 

komfort érzetét. Magán úton is szépülnek a házak.  

 

Rózsa Endre Bertalan: Fontosnak tartom, hogy a felzárkóztatásnak ilyen formájához igen komoly 

összeget tudunk csatolni. Egyetértek azzal, hogy ezeket megfelelő módon láttatni kell. Februárban 

tartom a szokásos évi beszámolómat, melyre meghívtam Polgármester urat, ezzel a napirenddel 

kapcsolatban. Így reklámozni tudnánk ezt a projektet az ott élőknek.  

 

Kovács Mihály: Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 1 nem szavazattal támogatta ezt a 

javaslatot. Nagyon fontos a roma felzárkózásra ítélt személyek helyzete, amin tudunk segíteni. 

Régebben voltak olyan programok, amik rongyrázásról szóltak, illetve nem sok hasznot hoztak, de 

sok pozitív program is szerepelt, mint például cigányasszonyok munkahelyteremtése. Kérem 

Polgármester urat, juttassuk el Herczeg Zsolt országgyűlési képviselőnek javaslatainkat. Ezeknek a 

programoknak akkor van értelmük, ha később is látják ezeknek az eredményét. Támogatom ezt a 

projektet.  

 

Batta Attila Viktor: Itt nincs szó roma fiatalokról, itt szegregációba lemorzsolódó emberekről van 

szó. Ezt a fajgyűlölködés határát sértő dolgot kikérem magamnak.  

 

Szűcs Dániel: Kérdés van-e? Nincs. Szavazásra bocsájtom, aki egyetért kézfelemeléssel jelezze.  
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A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

4/2023.(I.26.) képviselő-testületi határozata 

 

A TOP_PLUSZ-3.1.2-21-JN1-2022-00005 azonosítószámú, „Újvárosi akcióterület integrálása 

Mezőtúron” című projekt Támogatási Szerződésének aláírására 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján az alábbi határozatot hozza: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert, hogy a 

TOP_PLUSZ-3.1.2-21-JN1-2022-00005 azonosító számú, „Újvárosi akcióterület integrálása 

Mezőtúron”című, 99.474.155 Ft támogatási összegű projekthez kapcsolódó támogatási szerződést, 

valamint a szerződés megkötéséhez szükséges dokumentumokat - a benyújtott támogatási kérelem 

műszaki és szakmai tartalmával összhangban - aláírja. 

 

Felelős:     Szűcs Dániel polgármester 

Határidő: azonnal 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik: 

Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal 

Városüzemeltetési és Városfejlesztési Osztály 

Városfejlesztési és Turisztikai Csoport 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül:  

 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. Patkós Éva alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Városi Közbeszerzési Bizottság tagjai, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Illetékes Osztályai, Helyben 

7. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

 

6. napirendi pont 

 

 TOP_PLUSZ-3.3.2-21-JN1-2022-00013 azonosító számú, „Család- és gyermekjóléti központ, 

valamint szolgálat fejlesztése Mezőtúron” című projekt Támogatási Szerződésének aláírására 

 

Szűcs Dániel: Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 8 igen egyhangú szavazattal, az Ügyrendi 

Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot a képviselő- testület 

részére. A Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 8 igen egyhangú szavazattal 

javasolja  elfogadásra. A család- és gyermekjóléti szolgálatnál dolgozókat szeretnénk egy másik, 

felújított épületbe áthelyezni. Ez a Sallai iskola épülete, melyre 100 millió forintos támogatást nyert 

el az önkormányzat. Ha az ehhez szükséges műszaki feltételhez nem lesz elegendő ez az összeg, az 

önkormányzatnak lehetősége lesz forrásra emelést kérni. A műszaki tartalom a következő:  

  

 az épület bővítésével és belső átalakításával 10 iroda valamint egy csoportszoba kialakítása; 
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 az épület vizes helyiségeinek átalakítása: személyzeti, ügyfél és akadálymentes WC; 

 Fedett kerékpár tároló és babakocsi tároló kialakítása; 

 Akadálymentesítés: rámpa, vezetősávok, parkoló; 

 Energetikai korszerűsítés: utólagos hőszigetelés a kialakítandó álmennyezet felett, 

nyílászáró csere, új hűtő-fűtő rendszer kialakítása 

 Külső tér kialakítása: 10 férőhelyes parkoló (+1 akadálymentes) kialakítása, kerítésépítés. 

 

Ez a pályázat rendkívül hasznos lesz. Hangsúlyoznám, hogy mielőtt ez az ötlet felvetődött, leültünk 

a családsegítőkkel egy beszélgetésre. Ez a projekt az ő javaslatukat is tartalmazza. Kérdés, 

észrevétel van-e? Nincs. Szavazásra bocsájtom, aki egyet ért kézfelemeléssel jelezze.  

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

5/2023.(I.26.) képviselő-testületi határozata 

 

A TOP_PLUSZ-3.3.2-21-JN1-2022-00013 azonosító számú, „Család- és gyermekjóléti 

központ, valamint szolgálat fejlesztése Mezőtúron” című projekt Támogatási Szerződésének 

aláírásáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján az alábbi határozatot hozza: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert, hogy a 

TOP_PLUSZ-3.3.2-21-JN1-2022-00013 azonosító számú, „Család- és gyermekjóléti központ, 

valamint szolgálat fejlesztése Mezőtúron” című, 100.000.000 Ft támogatási összegű projekthez 

kapcsolódó támogatási szerződést, valamint a szerződés megkötéséhez szükséges dokumentumokat 

- a benyújtott támogatási kérelem műszaki és szakmai tartalmával összhangban - aláírja. 

 

Felelős:     Szűcs Dániel polgármester 

Határidő: azonnal 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik: 

Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal 

Városüzemeltetési és Városfejlesztési Osztály 

Városfejlesztési és Turisztikai Csoport 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül:  

 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. Patkós Éva alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Városi Közbeszerzési Bizottság tagjai, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Illetékes Osztályai, Helyben 

7. Képviselő-testület tagjai, Helyben 
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7. napirendi pont 

 

TOP_PLUSZ-1.1.1-21-JN1-2022-00016 azonosító számú, „Központi főzőkonyha kialakítása 

Mezőtúron” című projekt Támogatási Szerződésének aláírására 
 

Szűcs Dániel: A Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 8 igen egyhangú 

szavazattal, az Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot a 

képviselő-testület részére. Egy ilyen projektet már régebben is szerettünk volna megvalósítani, de 

nem sikerült. Egy teljesen új főzőkonyha kialakításáról van szó a városi oktatási centrumban, a 

korábbi kazánház helyén. Rendkívül örülök e beruházás megvalósításának. Az Intézményellátó Kft. 

dolgozóinak köszönöm eddigi munkájukat. A projekt összköltsége nettó 500.000.000 Ft. 1800 

adagos főzőkonyha, 100 adagos diétás, 100 adagos gluténmentes konyha lesz.  A bizottsági ülésen 

elhangzott, miért nem a régi főiskolai konyha kerül felújításra. A tálaló konyha felújítását és az 

ebédlő részt nem tudtuk beletenni a pályázatba. Erre továbbra is keressük a pályázati lehetőségeket.  

 

Kovács Attila: Örülünk annak, hogy befogadták ezt a pályázatot. Az előző pályázatnál bruttó 

összegről volt szó, itt nettó. A főiskola épületegyüttesét ki kell használni, ezért mindent meg kell 

tenni. Sajnálatosnak tartom, hogy a gyermekjóléti szolgálatot nem a főiskolába helyeztük át. A 

főzőkonyhánál a tálaló rész nem lesz kialakítva, de erre megoldást kell találnunk. Jó döntésnek 

tartom ezt a projektet, ezáltal energia, illetve egyéb költségmegtakarítást fogunk elérni. Ha ez a 

konyha beindul, a továbbiakban nem lesz szükség a többire.  

 

Rózsa Endre Bertalan: Üdvözlöm ezt a gondolatot, ez egy komoly beruházás lesz. Egyetértek 

Kovács Attilával. Tájékoztatom önöket, hogy ezt az anyagot tárgyalta már a megyei közgyűlés is 

novemberben. Fontos, hogy az 1800 adagos főzőkonyha mellett plusz 100 adagos diétás és 100 

adagos gluténmentes konyha is lesz. A tálaló és a konyha összekötését fizikailag is meg kell oldani. 

Elkeserít az a dolog, amikor a régebbi konyhát felszámolták, a rongálások nem kellő figyelmet 

kaptak.  

 

Szűcs Dániel: Van-e még észrevétel? Nincs. Szavazásra bocsájtom, aki egyet ért kézfelemeléssel 

jelezze.  

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

6/2023.(I.26.) képviselő-testületi határozata 

 

A TOP_PLUSZ-1.1.1-21-JN1-2022-00016 azonosító számú, „Központi főzőkonyha kialakítása 

Mezőtúron” című projekt Támogatási Szerződésének aláírásáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján az alábbi határozatot hozza: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert, hogy a 

TOP_PLUSZ-1.1.1-21-JN1-2022-00016 azonosító számú, „Központi főzőkonyha kialakítása 

Mezőtúron” című nettó 500.000.000 Ft támogatási összegű projekthez kapcsolódó támogatási 

szerződést, valamint a szerződés megkötéséhez szükséges dokumentumokat – a benyújtott 

támogatási kérelem műszaki és szakmai tartalmával összhangban – aláírja. 

 

Felelős: Szűcs Dániel polgármester 
Határidő: azonnal 
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A határozat végrehajtásában közreműködik: 

Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal 

Városüzemeltetési és Városfejlesztési Osztály 

Városfejlesztési és Turisztikai Csoport 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül:  

 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. Patkós Éva alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Városi Közbeszerzési Bizottság tagjai, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Illetékes Osztályai, Helyben 

7. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

10 perc szünetet rendelek el. 

 

8. napirendi pont 

 

 TOP_PLUSZ-1.2.3-21-JN1-2022-00050 azonosító számú, „Belterületi útfejlesztés Mezőtúron” 

című projekt Támogatási Szerződésének aláírására 

 

Szűcs Dániel: A Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 7 igen 1 nem 

szavazattal, az Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot a 

képviselő-testület részére. A pályázat összköltsége bruttó 250.000.000 Ft, melyből Mezőtúron 5 

utcát és 16 csomópontot szeretnénk felújítani. Meg kellett felelni annak a pályázati kritériumnak, 

mely szerint ipari övezetbe vezető, városrészeket összekötő út legyen, valamint útfelújítás is 

szerepeljen. Hangsúlyoznom szükséges, hogy a pályázat beadásakor eredetileg azt terveztük, hogy 

az ipari övezethez vezető útnál a laktanyába vezető út fejújítását szeretnénk. A városrészeket 

összekötő út esetében a Kürt utca kerül felújításra. Ezen kívül útalapokat szerettünk volna építeni. 

Ezek voltak a közös javaslatok. A pályázat beadása előtt azonban jelezték felém, hogy sajnos útalap 

építésére nem lesz lehetőségünk. Ezt követően került be a pályázatba felújításra a Bástya, Bólyai, 

Homoki Nagy István utca. A 16 csomópont felújításánál 4 új gyalogátkelőhely kerül kialakításra, 

illetve a már meglévők felújításáról van szó.  

 

Kovács Mihály: Felháborodtam azon, amiért a kertvárost nem érintette ez a fejlesztés. Kértem, 

amennyiben lesz lehetőség pályázati támogatással, a három legrosszabb utcát újítsák fel. Ez nem 

történt meg. Megerősítést kérek arra, hogy a legközelebbi projektnél figyelembe lesz véve a 

kertváros is.  

 

Szűcs Dániel: A bizottsági ülésen is volt róla szó, most itt is megerősítem, hogy azokat az utcákat 

tudtuk beletenni a pályázatba, amelyeknek valamilyen műszaki előkészítettsége volt. Egyetértek 

azzal, hogy a kertvárosban bizonyos utcák rendkívül rossz állapotban vannak, felújításra szorulnak. 

Megerősítem, amennyiben lesz következő pályázat, egy kertvárosi utca felújítását fogom javasolni. 

Észrevétel, kérdés van-e? Nincs. Szavazásra bocsájtom, aki egyet ért kézfelemeléssel jelezze.  

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 
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7/2023.(I.26.) képviselő-testületi határozata 

 

A TOP_PLUSZ-1.2.3-21-JN1-2022-00050 azonosító számú, „Belterületi útfejlesztés 

Mezőtúron” című projekt Támogatási Szerződésének aláírásáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján az alábbi határozatot hozza: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert, hogy a 

TOP_PLUSZ-1.2.3-21-JN1-2022-00050 azonosító számú, „Belterületi útfejlesztés Mezőtúron” 

című 250.000.000 Ft támogatási összegű projekthez kapcsolódó támogatási szerződést, valamint a 

szerződés megkötéséhez szükséges dokumentumokat a benyújtott támogatási kérelem műszaki és 

szakmai tartalmával összhangban aláírja. 

 

Felelős:     Szűcs Dániel polgármester 

Határidő: azonnal 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik: 

Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal 

Városüzemeltetési és Városfejlesztési Osztály 

Városfejlesztési és Turisztikai Csoport 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül:  

 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. Patkós Éva alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Városi Közbeszerzési Bizottság tagjai, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Illetékes Osztályai, Helyben 

7. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

9. napirendi pont 

 

Mezőtúr település iskolái felvételi körzeteinek elfogadásáról  

 

Szűcs Dániel: A Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság 6 igen egyhangú szavazattal az 

előterjesztést elfogadásra javasolja a képviselő-testület részére. Kérdés van-e? Nincs. Szavazásra 

bocsájtom, aki egyet ért kézfelemeléssel jelezze.  

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

8/2023.(I.26.) képviselő-testületi határozat 

 

Mezőtúr település iskolái felvételi körzeteinek elfogadásáról 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján - figyelemmel a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 50. 

§ (8), valamint a nevelési-oktatási intézmények működéséről és a köznevelési intézmények 
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névhasználatáról szóló 20/2012.(VIII.31.) EMMI rendelet 24.§ (1) és (1a) bekezdéseiben 

foglaltakra - az alábbi határozatot hozza: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Mezőtúr település iskolai felvételi 

körzeteinek a Karcagi Tankerületi Központ által a jelen határozat melléklete szerinti 

meghatározását megismerte, azzal egyetért, közzétételét jóváhagyja.  

 

Felelős:     Szűcs Dániel polgármester 

Határidő: 2023. február 15. 

 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. Patkós Éva alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

7. Karcagi Tankerületi Központ 5300 Karcag, Táncsics Mihály körút 15. 

 

 

10. napirendi pont 

 

A 2023. évi járási START Munkaprogrammal kapcsolatos döntés meghozatalára 

 

Szűcs Dániel: A Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 8 igen egyhangú 

szavazattal a határozati javaslatot elfogadásra javasolja a képviselő-testület részére. Megjegyezném, 

hogy lehetőségeink jelentősen csökkentek az elmúlt évekhez képest. Egyre kevesebb a 

közfoglalkoztatott. Azok a dolgozók, akik a START munkaprogramban segítik az Intézményellátó 

Kft. működését, értékes munkát végeznek, köszönöm nekik. Vélemény van-e? Nincs. Szavazásra 

bocsájtom, aki egyet ért kézfelemeléssel jelezze.  

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

9/2023.(I.26.) képviselő-testületi határozata  

 

A 2023. évi járási START Munkaprogrammal kapcsolatos döntés meghozataláról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján az alábbi határozatot hozza:  

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete kifejezi szándékát a 2023. évi járási 

START Munkaprogramok (szociális, mezőgazdaság, helyi sajátosságok) elindítására.  

2. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete hozzájárul, hogy a 2023. évi járási 

START Munkaprogram pályázat tervezését, a pályázat összeállítását, és a munkaprogram 

hatósági szerződésben foglaltak szerinti megvalósítását (szociális, mezőgazdasági és helyi 

sajátosságok programelem) a Mezőtúri Intézményellátó és Ingatlankezelő Közhasznú 

Nonprofit Kft. (5400 Mezőtúr, Kávási Sándor u. 25.) saját nevében valósítsa meg.  
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3. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 2023. évi járási 

START Munkaprogramok megvalósítása során a munkáltatói jogokat (közfoglalkoztató) a 

Mezőtúri Intézményellátó és Ingatlankezelő Közhasznú Nonprofit Kft. (5400 Mezőtúr, 

Kávási Sándor u. 25.) látja el, ezért a munkáltatói jogok és kötelezettségek a gazdasági 

társaságot illetik, illetve terhelik a programok lebonyolítása során 

4. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert a 

2023. évi járási START Munkaprogramnak a Mezőtúri Intézményellátó és Ingatlankezelő 

Közhasznú Nonprofit Kft. (5400 Mezőtúr, Kávási Sándor u. 25.) saját nevében történő 

megvalósítása kapcsán a szükséges intézkedések, jognyilatkozatok megtételére. 

 

Felelős:     Szűcs Dániel polgármester  

Határidő: 2023. január 31.  

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:  

Mezőtúri Intézményellátó és Ingatlankezelő Közhasznú Nonprofit Kft. 

Önkormányzati és Jogi Osztály 

  

A képviselő-testület határozatáról értesül:  

 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben  

2. Patkós Éva alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben  

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben  

5. Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, Helyben 

6. Képviselő-testület tagjai, Helyben  

7. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

8. Mezőtúri Intézményellátó és Ingatlankezelő Közhasznú Nonprofit Kft. 

 

 

11. napirendi pont 

 

A lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és az 

átruházott hatáskörben hozott döntésekről 

 

Szűcs Dániel: Az Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot 

a Képviselő-testület részére. Kérdés van-e? Nincs. Szavazásra bocsájtom, aki egyet ért 

kézfelemeléssel jelezze.  

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

10/2023.(I.26.) képviselő-testületi határozata  

 

A lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és az átruházott 

hatáskörben hozott döntésekről 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 20/2019.(XI.07.) önkormányzati rendelet 9. §-a 

előírásaira – az alábbi határozatot hozza:  
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1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt határidejű képviselő-testületi 

határozatokkal kapcsolatos döntéseket a határozat 1. számú melléklete szerint fogadja el. 

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármester átruházott hatáskörben 

hozott döntéseit a határozat 2. számú melléklete szerint jóváhagyja. 

 

3. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármesternek az önkormányzati 

tulajdonú lakások bérletéről, valamint elidegenítésükről szóló 20/2011.(XI.15.) önkormányzati 

rendeletének 4.§ (4) bekezdése alapján hozott döntéseit a határozat 3. számú melléklete szerint 

jóváhagyja. 

 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 
 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. Patkós Éva alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

6. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének bizottságai, Helyben 

7. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal osztályai, Helyben 

 

12. napirendi pont 

 

Tájékoztató a 2022. november 15. – 2023. január 11. közötti időszak  

fontosabb intézkedéseiről és eseményeiről 

 

Szűcs Dániel: A tájékoztató kapcsán igyekeztem összefoglalni az elmúlt eseményeket. Kérdése van-

e valakinek? 

 

Batta Attila Viktor: December 08-án Soós Péterrel és Pappné Juhász Emíliával történt egyeztetés. 

Mit lehet erről tudni? Herczeg Zsolt képviselő úrral befektetésekről történt egyeztetés, erről ha 

hallhatnánk valamit.  

 

Szűcs Dániel: Soós Péter ügyvezetővel a 2022. évi East Fest eredményeiről beszéltünk. A szerdai és 

csütörtöki napon csökkent a látogatók száma, míg pénteken és szombaton egy jóval erőteljesebb 

tömeg jelentkezett. Összességében pozitívan értékelte a rendezvényt. Nagy szüksége van a városnak 

erre a fesztiválra, jelenleg ez a legnagyobb marketing értékű rendezvénye. A 2023. évi fesztiválról 

még nem tudok információt adni. Pappné Juhász Emília ügyvezető asszonnyal az uszoda 

üzemeltetéséről egyeztettem. Itt megfogalmaztuk azt a levelet, mely alapján az utolsó negyedévre 

érkezett 8.000.000 Ft támogatás az úszószövetség részéről. Szerettünk volna mi is azon települések 

közé tartozni, akik támogatásban részesültek az energia válság miatt megnövekedett költségek 

miatt. Köszönetem fejezem ki mindenkinek, aki tett azért, hogy ezt a támogatást megkaptuk. A 

2023. első negyedévre egy újabb 8.000.000 Ft-os támogatást kaptunk. A nem mezőtúri lakosok 

belépőjét megemeltük. Herczeg Zsolt képviselő úrral áttekintettük a beérkezett pozitív pályázatokat. 

A HIPA-tól egy újabb megkeresést kapott az Ipari Park Kft., egy járműipari beruházásról van szó.  

 

Kovács Mihály: Soós Péter hogy fogadta azt a hírt, miszerint a tervezett uszoda beruházás esetében 

elcsatolt területek lehetnek?  Ez mennyire befolyásolja őt a fesztivál szervezésében? A Berettyó-

Körös Többcélú Társulásnál 10 %-os tagdíjemelés van az anyagban, ez mekkora összeget jelent? A 
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Kádár Anikóval történt megbeszélésről mit tudhatunk? A fóti úti beruházást mikor tudjuk birtokba 

venni?  

 

Szűcs Dániel: A BKTT. 10 %-os tagdíj emelésével kapcsolatban kérem osztályvezető asszonyt 

tájékoztasson bennünket. Az új medence építésével kapcsolatban Soós Péter elmondta, hogy az East 

Fest civil faluja területén épülne, de ezt át tudnák máshova helyezni a fesztivál megrendezésekor.  

Kádár Anikóval a fóti úti építkezésről és az energia válságról egyeztettem. Az új beruházásnál a 

bekötések is rendben vannak, hamarosan meg lesz az átadás, de pontos időpontot még nem tudok 

mondani.  

 

Boross Boglárka: 2022. november 30-án döntött a BKTT. a tagdíj emeléséről, 400 Ft-ról 440 Ft-ra 

emelkedett. A 2022. január 01-jei KSH szerint az állandó lakosa Mezőtúrnak 16.439 fő volt, így az 

éves tagdíjfizetési kötelezettség 7.233.160 Ft lesz.  

 

dr. Siposné Varga Ildikó: December 22-én Mihalina László lelkész elnökkel történt tárgyalás a 

temetőkkel kapcsolatban. Erről kérnék tájékoztatást.  

 

Szűcs Dániel: Az üzemeltető Nagy Bt. működésével lelkész elnök úr elégedett. A református 

temetőben a fejlődés látható. Az útfejlesztéssel kapcsolatban még nincs pályázat, de keressük a 

lehetőségeket, erre kértem elnök urat is. A temetőkkel kapcsolatos tájékoztatót majd bekérjük az 

üzemeltetőtől. A katolikus temető tulajdonosával is felveszem a kapcsolatot.   

 

Rózsa Endre Bertalan: Csak pályázat útján lehet útfelújítást végezni a temetők esetében? November 

16-án az ITALIAGRO Kft. képviselőjével történt megbeszélés. Mi hangzott el? Élelmiszer 

feldolgozásával kapcsolatban van-e előrelépés? Balla György miniszteri biztossal történt 

tárgyalásról mit tudhatunk? A strandfejlesztési projekt kapcsán miről volt szó? 

 

Szűcs Dániel: 2023. évben önerőből nem lesz temető felújítás. Az ITALIAGRO Kft. pályázati 

lehetőséget keres arra, hogy a gyomaendrődi sajtüzemet Mezőtúrra költöztesse. Az állatok 

tartásánál probléma, hogy a megvásárolt széna, szalma nem megfelelő minőségű. Érdeklődtek, az 

önkormányzati mezőgazdasági területeken termelt terményekből tudnának-e vásárolni. Amennyiben 

a mások által is megfizetett fűtermési díjat kifizetik, úgy ők is vásárolhatnak. További 

fejlesztésekről is tárgyaltunk, de ezekről még nem adhatok felvilágosítást.  

A Balla György miniszteri biztossal és munkatársaival folytatott tárgyalás során intézkedési tervet 

kellett bemutatnom az elmúlt év végén kapott 159.000.000 Ft támogatási összeggel kapcsolatban. 

Arra voltak kíváncsiak, hogyan kezeljük ezt a nehéz helyzetet, milyen gáz és villamos energia 

árakkal számoltunk, mit tervezünk 2023. évre, szerződéseink meddig vannak érvényben, kötöttünk-

e újakat. A kormányzat a kötelező feladatok ellátásában tud segítséget nyújtani az 

önkormányzatnak, kiemelten a bölcsődei, óvodai ellátás, gyermekétkeztetés, közvilágítás kapcsán. 

A megbeszélés után készíteni kellett egy táblázatot ezekkel a tételekkel kapcsolatban. Azt is 

megvizsgálták, hogy egy-egy településnek milyen tartalékai vannak, vagy a 2023. évben milyen 

bevételi forrásai lesznek. Iparűzési adó szempontjából jelentős emelkedést mutathatunk ki, míg a 

szociális támogatások normája lecsökkent. Kértem miniszteri biztos úr segítségét abban, hogy a 

kormányzat stratégiailag helyezze előnybe azon településeket, melyek már előrébb jutottak ezeknek 

a fejlesztéseknek a tervezésében. Egy-egy települést kiemelnek azok közül, akik termálvízzel 

rendelkeznek és megvizsgálják, hogy a geotermikus fűtés hogyan valósítható meg azokon a 

településeken. Azon dolgozunk, hogy Mezőtúr ott legyen az elsők között. Az önkormányzat beadott 

egy pályázatot a strandfejlesztéssel kapcsolatban. Az irányító hatóságnak volt ezzel kapcsolatosan 

kérdése. Erről egyeztettem a két ünnep között. Bízzunk a hamarosan nyilvános információ 

átadásában. Kérdés van-e? Nincs.  
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13. napirendi pont 

 

Bejelentések 
 

Szűcs Dániel: Bíró Sándor a vendégünk, aki egy beadványt hozott, kérem adja át. Egy aláírási 

dokumentum sor van előttem, amely számtalan mezőtúri lakos aláírását tartalmazza, melyre 

betekintési lehetőség lesz. A beadvány összefoglaló része a következő: „Tisztelt Városvezetés! Egy 

olyan kérvénnyel fordulok Önökhöz, ami egyre jobban kettészakítja a horgásztársadalmat. 

Tisztelettel kérem Önöket, hogy a társadalom ezen rétegének próbáljanak megoldást találni, ami 

esetleg még fejlesztheti is a mezőtúri turizmust. Az én véleményem, ami itt Mezőtúron és 

környékén található természeti adottság, vízrendszer, hatalmas potencia rejtőzik benne, mint például 

tanösvény kialakítása, élő vízi világ bemutatása, horgászturizmus és még sorolhatnám.” Van egy 

felsorolás, amely tartalmazza azokat a problémákat, melyeket a nevüket aláíró lakosok 

összegyűjtöttek. Vége: „Kérjük Önöket, hogy a fenti problémánkra megoldást javasoljanak. Mi nem 

bajt keresünk, hanem megoldást. Erre kérem Önöket is, hogy tegyék most félre politikai nézetüket 

és megoldást találjanak. Köszönettel: Mezőtúri Horgászok Közösségének egy része” Köszönöm a 

beadványt, a képviselőkkel át fogjuk beszélni.  

Az utóbbi időben több megkeresést is kaptam az utak helyzetével kapcsolatban. Érkezett egy 

beadvány a Bezerédi utca lakóitól utca felújítással kapcsolatban.  Ebben az ügyben nem tudnánk 

még reális döntést hozni arról, milyen forrásból és műszaki tartalommal lehetne a felújítást 

elvégezni. Ezt a költségvetés tükrében fogjuk majd megtenni. Arra kértem a városfejlesztési és 

városüzemeltetési osztályt, hogy a Bezerédi utcát, illetve a többi utcákat, ahonnan jelzéseket 

kaptunk, mérje fel felújítási költség szempontjából. Kértem, nézzék meg az útalapos utcákban 

milyen kátyúzásra van szükség. A 2023. évi költségvetésben önerőből történő fejlesztésre kevés a 

lehetőség. 

 

Kovács Mihály: Megkeresett egy fiatalember, tájékoztatás céljából. A Gödöllői Agrártudományi 

Egyetem környezetvédelmi szakára járt. A szennyvíz szennyezéssel kapcsolatosan végzett egy 

vizsgálatot. Olyan mérvű szennyezettséget tapasztalt, ami hosszú távon ökológiai katasztrófához is 

vezethet. Ezek a vizsgálatok 2021. november 29-től 2022. augusztus 23-ig terjednek, 5 helyen 

történt mintavétel szerepel benne, igen rossz eredménnyel. Az ezekhez használt baktériumok nagy 

része elpusztult. A 13-as csatorna mellett nagyon sokan gazdálkodnak, a növényekbe is belekerül a 

szennyeződés, de a víz élővilága is pusztulhat ettől. Az a kérdés, hogy ez műszaki hiba 

következménye, vagy szándékosság. Véleményem szerint mindenképpen ki kellene vizsgálni ezt a 

problémát, melyhez felajánlotta segítségét a fiatalember. Kérdezném Polgármester urat, átadhatom-

e ezt az anyagot?  

 

Szűcs Dániel: Igen. Utána nézünk és megtesszük a szükséges lépéseket. A felajánlott segítséget 

elfogadjuk. Rendkívül szomorúak ezek az adatok, az okát ki kell vizsgálni.  

 

dr. Siposné Varga Ildikó: Az I. út és a Sugár út találkozásánál a kerékpárosok nem néznek szét, 

amikor áthajtanak az úttesten. Kérem, a táblák elhelyezéséig találjunk erre a problémára valamilyen 

megoldást. A Szabadság tér és a Zrínyi út sarkán lévő, eddig virágoskertként használt terület, 

parkolóként üzemel. Ha már így használják a lakosok, nem lehetne igazi parkolót építeni oda? A 

Honvéd utca 9. számú ház esetében mindenképpen szükség lenne egy szikkasztó árok létrehozására. 

A Rövid utca 2019-ben lett ellátva zúzott kővel, viszont az eleje már javításra szorul. A kis posta 

igen nagy forgalmat bonyolít le. Ezt egy magán személy bérli a Magyar Postától. A nyitvatartási idő 

most lecsökkent, a megemelkedett rezsiárak és a személyi feltételek miatt. Az épületet, melyet a 

bérlőnek kell újítania, igen lerobbant állapotban van, parkolási lehetőség és kerékpártároló sincs 

biztosítva. Kérném, keressünk rá valamilyen anyagi forrást, megoldást ezeknek a problémáknak a 
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javítására. A magam részéről felajánlom a képviselői keretemből egy kerékpár tároló 

megvalósítását, a műszaki osztály segítségével.  

 

Szűcs Dániel: A tavalyi képviselői keret még meg van, ebből elkészülhet a kerékpár tároló. Egy 

parkoló létrehozásának már nagyobb anyagi vonzata van. A Magyar Postával felvesszük a 

kapcsolatot, megkérdezzük a lehetőségeket. Kérem, egyeztessünk, mennyi lehet a felújítás költsége, 

és a költségvetés megtárgyalása során erről is beszélünk. A kerékpárosokat az I. útnál megállásra 

kell valahogy késztetni.  

 

Szabó Péter: A Sugár út és I. út közelében lévő átvezetés a kerékpárút egyik legveszélyesebb 

szakasza. A kerékpárosok használják már, de ez még munkaterület, ezért a táblázások, útfestések 

még nem kerültek fel. Kérem, akik ezt az utat használják, szálljanak le a kerékpárról és tolják át az 

úttesten. Az újvárosról a városba érkezők felmennek a buszmegállóba, ide korlátot helyezett el a 

kivitelező. A Szabadság tér – Zrínyi út csomóponttal kapcsolatban mondanám, hogy a hétfői naptól 

forgalmi rendváltozás lesz. Ennek a területnek a jogszerűtlen igénybevételét is ellenőrizni fogják, 

esetleg bírság kiszabása is lehetséges. Egy parkoló megépítése 1,5-2 millió forint. Az utak 

fenntartására is tudjuk a műszaki megoldást, de minden út felújítását nem teszik lehetővé a 

pénzügyi források. A Bezerédi út 100 méteres felújítására tavaly készítettünk ajánlatot, 1,3 millió 

Ft. A tavalyi évben 1 köbméter zúzott kő bedolgozással 20.000 Ft volt. A kátyúzás esetében több 

millió forintról beszélhetünk. A nem tervszerűen feltöltött útpadka gátként funkcionál a vízelvezetés 

idején. Ez történt a Honvéd utca esetében is. Az Intézményellátó Kft. segítségét kérjük ebben a 

helyzetben. A meglévő csapadékrendszert, a lakosság rá vonatkozó mértékben, tartsa karban. A 

jövő héten ezekre kalkulációt fogunk készíteni.  

 

dr. Siposné Varga Ildikó: Melyik irányból lesz egyirányú a Zrínyi utca?  

 

Szűcs Dániel: 2023. január 30. hétfőtől lesz a Zrínyi úton található óvoda sarkától a Bajcsy-

Zsilinszky utcáig egyirányú. 2023. február 06-tól a Szigony és Bálvány utca esetében is megtörténik 

az egyirányúsítás.  

 

Rózsa Endre Bertalan: Az Ifjúsági lakótelepnél, ahol van a garázssor, és ráfordulunk a Sugár útra, 

ott van a bicikli út, ami rendkívül balesetveszélyes. Ide mikor fog kikerülni a tábla?  

 

Szabó Péter: A kihajtó gépjárműveket STOP táblával fogjuk megállítani. A keddi kooperáción 

fogom kérni a tábla kihelyezését.  

 

Harmat Mihályné: A Széna utca nem lett rendesen feltöltve, katasztrofális. A Belán út is veszélyes, 

igen nagy lyukak találhatók. A Kávási Sándor út is fel lett bontva, már kétszer aszfaltozták vissza, 

de mindig visszasüllyed.  

 

Szűcs Dániel: A Széna utcával kapcsolatban már kértem egy kalkulációt, a testület majd eldönti, 

mennyit szánjunk rá a költségvetésből. Azt kértem a kollegáktól, hogy az önerőből történő 

fejlesztéseknél prioritásba ez legyen a legelső. A Kávási utca Balogh Ádám utcánál van ez a 

besüllyedése az útnak. A hét elején volt egy megbeszélés a TRV Zrt. egyik területi vezetőjével, akit 

tájékoztattam arról, hogy a türelmi idő az önkormányzat részéről lejárt. Írásban is benyújtottuk 

kérésünket, mely szerint a szerződést módosítani kívánjuk a helyreállítási munkák tekintetében. 

Továbbra sem vagyunk elégedettek a helyreállítási móddal és határidőkkel. Kérem, a szerződést 

úgy módosítsuk, hogy a csőtörés elhárítása után a helyreállítási munkákat az önkormányzat átveszi. 

Utána megbíz egy céget, hogy határidőben végezze el ezeket a munkákat. Az erről készített számlát 

a szolgáltatónak be fogjuk nyújtani.  
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Harmath Mihályné: A Kávási Sándor utcai felbontást nem a TRV Zrt., hanem a gázosok végezték. 

Ők helyre rakták időben, de valami probléma miatt újra megsüllyedt a terület.  

 

Szabó Péter: Hétfő reggel jelzem a gázosoknak, bízva abban, hogy elkészül.  

 

Kovács Attila: Többen jelezték számomra, hogy a főiskolánál található lámpák időzítése nem 

megfelelő. A kérést továbbítottam Szabó Péternek, aki ígéretet tett rá, megvizsgálja a helyzetet. Az 

Ipari Park Kft. vizsgálatát kérném Jegyző úrtól. Kérném a közterület felügyelőket, ha járják a 

várost, és csőtörést tapasztalnak, de nem történt helyreállítás, azt jelezzék az illetékeseknek. A 

Kossuth úti víznyelők befejezése mikorra várható? A Bajcsy-Zsilinszky és Petőfi úti csomópont a 

város legforgalmasabb kereszteződése, a kanyar ív nagyon tönkrement. Hogyan lehetne ezt 

felújítani? Ha a Tulipán utca felújítása készen van, ki vette át? Egy nevet kérek. Ez az út nem üti 

meg azt a szintet, hogy átvehető legyen, hullámos. Érjük el, hogy olyan megfelelő műszaki 

állapotban hagyják az elkészített utakat, amit a technológia előír.  

 

Szűcs Dániel: Kovács Péterrel, a megyei közútkezelő igazgatójával beszéltem. Kértem, hogy 

Mezőtúron az „S” kanyarban a balesetveszélyes rész javítása mellett ez a kanyar ív rendbetétele is 

történjen meg.  

 

dr. Enyedi Mihály: Az Ipari Park Kft. anyaga aláírás alatt van, utána el lesz küldve a képviselőknek.  

 

Szabó Péter: A Tulipán utcánál befejezett beruházásról van szó, melynek garanciális időszaka 

decemberben, az átvételt követően kezdődött meg és öt éves időtartamra szól. A Petőfi út esetében 

ez 7 év. A műszaki átvétel szempontjából a hullámosság az előírásoknak megfelelt, szabványon 

belül van, erről írásos nyilatkozat készült. Szükséges lett volna további beruházásra, útalap cserére, 

de a körülmények miatt ez nem valósult meg.  

 

Kovács Mihály: A hétfői napon fényképeztem egy olyan mértékű szennyezést a Vízmű úton az 

utolsó szennyvízátemelő szivattyútól 10 méterre, ami nem csak színes volt, hanem büdös is. 

Megkeresett Szilágyi Mihály, aki felajánlott egy vízi malmot, ingyen. Kérésem, az avatásnál 

lehessen jelen és köszönjék meg neki.  

 

Szűcs Dániel: Köszönjük és elfogadjuk a felajánlást.  

 

Patkós Lajos: A Pusztabánrévei út 3 ütemben megújult. A 4. ütem szerint a XXV. utcától a város 

tábláig lenne felújítás. A XXV. utcától a XXIX. utcáig nagyon rossz az út, a teherforgalom miatt. 

Ehhez kérjünk segítséget. A Balassa út felújításra került, de az útpadkán felhalmozódott a föld, ami 

gátat képez. Kérem, ezt javítsák ki.  

 

Szűcs Dániel: A Sugár út végével kapcsolatban beszéltem igazgató úrral, megígérte, amint lát erre 

forrást, akkor a prioritásban ez is ott lesz.  

 

Szabó Péter: A XXIX. utcával kapcsolatban tudom mondani, hogy az egyik károkozót felszólítottuk 

és a mai napon megkezdte a helyreállítást. Szükséges az átmenő teherforgalmat korlátozni, mert 

ezek az utak erre nem alkalmasak. Az útpadkára vonatkozó feladatot ki fogjuk írni jövő hét elejére.  

 

Batta Attila Viktor: A vagyonnyilatkozat leadásának határideje január 31. 

 

Szűcs Dániel: Van-e még bejelentés? Nincs. A leadott dokumentum nálam megtekinthető. 

Nyilvános ülésünket bezárom. Köszönöm mindenki munkáját.  
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